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Abstract (en)
The static mixing device for a flowing medium includes a tubular shell (4) and at least one mixing element (3) arranged in the shell, the structural
elements of which mixing element are essentially bridges (11, 12, 21, 22). The shell defines a main flow direction (5) of the medium and the bridges
(12, 22) which carry out the mixing action are each at an angle to the main flow direction. To simplify manufacture, the mixing element is composed
according to the invention from at least two strip-like, essentially zigzag-shaped or wave-shaped parts (1, 2). Preferably, the mixing element is
essentially constructed to be rotationally symmetric with respect to a 180 DEG rotation about the main direction of flow. <IMAGE>

Abstract (de)
Die statische Mischvorrichtung für ein fliessendes Medium umfasst ein rohrartiges Gehäuse (4) und mindestens ein im Gehäuse angeordnetes
Mischelement (3), dessen Strukturelemente im wesentlichen Stege (11, 12, 21, 22) sind. Das Gehäuse definiert eine Hauptfliessrichtung (5) des
Mediums und die Stege (12, 22), welche die Mischwirkung ausüben, schliessen jeweils mit der Hauptfliessrichtung einen Winkel ein. Zwecks
Vereinfachung der Herstellung ist das Mischelement erfindungsgemäss aus mindestens zwei streifenartigen, im wesentlichen zickzack- oder
wellenförmigen Teilstücken (1, 2) zusammengesetzt. Vorzugsweise ist das Mischelement bezüglich einer 180°-Drehung um die Hauptfliessrichtung
im wesentlichen rotationssymmetrisch ausgebildet. <IMAGE>
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